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Protokół Nr 1/18 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej odbytej                   

w dniu 19 grudnia 2018 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli, 

ul. Złotnickiego 25, o godz. 14:00 – 15.30. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski witając członków 

Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Wybór Przewodniczącego Komisji. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk na przewodniczącego komisji zaproponowała Stanisława Szustera. 

 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła kandydaturę Radnego Stanisława 

Szustera.  

 

Punkt 3  

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Komisja nie dokonała wyboru wiceprzewodniczącego Komisji.  

 

Punkt 4  

Przekazanie przez Przewodniczącego Rady, Przewodniczącemu Komisji prowadzenie 

posiedzenia. 

 

Punkt 5  

Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 
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4. Przekazanie przez Przewodniczącego Rady, Przewodniczącemu Komisji prowadzenie 

posiedzenia. 

5. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/10/18 w sprawie określenia 

składu liczbowego i powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

7. Raport o stanie środowiska w województwie łódzkim w 2017 r.  

8. Ocena stanu środowiska na terenie powiatu zduńskowolskiego w 2017 r.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                           

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2018–2035 - FK.30/18.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                             

w sprawie  uchwalenia budżetu na rok 2018 - FK.31/18.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2018 - FK.32/18  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019-2040.  

13.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2019. 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/10/18 w sprawie określenia 

składu liczbowego i powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 7 

Raport o stanie środowiska w województwie łódzkim w 2017 r.  

 

Komisja 5 głosami „za”, przy 1 wstrzymującym się (K. Nowak) przyjęła raport jw.    

 

Punkt 8 

Ocena stanu środowiska na terenie powiatu zduńskowolskiego w 2017 r.  

 

Komisja szeroko omówiła temat stanu środowiska na terenie powiatu zduńskowolskiego. W 

dyskusji głos zabrali: radny Zbigniew Piotrowski, radny Wojciech Rychlik, radny Marcin 

Łabędzki, radny Krzysztof Nowak.   
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Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że sztab kryzysowy powinien poinformować 

społeczeństwo o przekroczeniach  i zanieczyszczonym powietrzu. Należy zwiększyć 

monitoring.  

 

Etatowy Członek Zarządu Marcin Łabędzki stwierdził, że w zakresie likwidacji smogu 

największe kompetencje ma Miasto, są tutaj zaniedbania 20 - letnie, sam monitoring nie 

zmniejszy zanieczyszczenia powietrza. Miasto Zduńska Wola jest w czołówce krajów o 

zapadaniu na nowotwory. Powiat dociepla swoje zasoby, buduje drogi - wszystko to wpływa 

na poprawę jakości powietrza. Jeden punkt pomiarowy to koszt około 60 tyś. Lepiej te środki 

wydać na termomodernizację budynków. Brakuje elementów przewietrzania miasta. Zduńska 

Wola wokół jest zabudowana domostwami jednorodzinnymi.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski złożył postulat podniesienia stanu alarmowego i wystąpienia do 

miasta o podjęcie działań.  

 

Komisja 5 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” (K. Nowak) się zapoznała się z oceną jw.  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                           

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2018–2035 - FK.30/18.  

 

Komisja jednogłośnie  (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 

wraz z autopoprawką.  

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                             

w sprawie  uchwalenia budżetu na rok 2018 - FK.31/18.  

 

Komisja jednogłośnie  (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 

wraz z autopoprawką.  

Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2018 - FK.32/18  

 

Komisja jednogłośnie  (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 

wraz z autopoprawką.  
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Punkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019-2040.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Punkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2019. 

 

Radny Krzysztof Nowak złożył wniosek o uwzględnienie w budżecie kwoty 50 tyś. zł na 

drogę Choszczewo –Lichawa. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że 17 stycznia odbędzie się spotkanie z 

włodarzami gmin w sprawie wspólnych inwestycji na terenie powiatu. Rok 2019 będzie 

rokiem kontynuacji zadań już realizowanych.  

 

Radny Tomasz Filipowski gmina Szadek przejęła część dróg, pozbywając tym samym powiat 

kosztów ich utrzymania. Jaka to kwota? 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że kwota nie jest do wyliczenia.   

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że przekazanie odbyło się za zgodą obu stron 

w sposób bezgotówkowy.  

 

Przewodniczący komisji Stanisław Szuster zaproponował, że jeżeli nie budowa dróg to 

przynajmniej nakładki asfaltowe.  

 

Komisja 3 głosami „za”, przy 3 „wstrzymujących się” (K. Nowak, T. Filipowski,                                

S. Szuster) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Punkt 14 

Sprawy różne. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono. 
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Punkt 15 

Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji. 

                                                                              

                                                                                           Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                          Stanisław Szuster 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: 

P.E. Szymczak 


